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INTERPELACJA 
 

 

Zwracam się z wnioskiem o przegląd i remont chodników w rejonie alei trzech 

wieszczów, szczególnie jeśli chodzi o chodniki (przejścia dla pieszych) na pasie między 

alejami. W rejonie budynku Radia Kraków znajdują się półmetrowe wyrwy i dziury, które 

bezpośrednio zagrażają bezpieczeństwu. 

 

 

 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

Michał Drewnicki 

 


